
 I skyder vist gråspurve med kanoner.
Forstår ikke at jeg skal holde mine høns under tag p.gr.a. fugleinfluenza. Hvordan skal mine høns 
smitte de stakkels  høns på ” fabrikkerne”, hvis de sku blive smittet. Hvilket jeg ikke tror de gør, da 
de lever under ordentlige forhold og ikke bliver syge. Hvem er smittebærende ?? Hvorfor skal det 
gå ud over hobbyhønsene. 
Hvad med alle de grise som har smittet masser af mennesker, hvorfor gøres der ikke noget ved det. 
Tænker det koster samfundet mere end hvis eksporten stoppes af fugleinfluenzaen.
Jeg kunne nævne mange ting inden for landbruget det var bedre at I lavede love og regler for. 
Hvor er dyrevelfærden henne, og hvad er det I vil ha at danskerne spiser. 
Mon I har læst Lone landmands bog om fødevarer, for så tror og håber jeg at i handlede anderledes.
Mine høns må hellere ha riskoen for at dø af fugleinfluenza, end at være lukket inde.
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